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Skolebestyrelsens møder på Gåsetårnskolen 

Dagsorden 

Dato/tid:  
Mandag den 10. december 2024 kl. 
18.30-20.30 

Afdeling/lokale: i lokale 1, ved 
kontoret, Iselingen.  
 

Deltagere: Søren, Sisse, Sarah, Mette, Martin, Henrik, Mikkel, Jakob, Linda, Allan, Bjørn og 
Helene B. – elever fra; (Ø), Silja Rasmussen (K), Alexander Ø. Bjørton(I)  
 
Afbud/fraværende: Mette og Sarah 
Referent: Helene Brinck 

O=orientering, B=beslutning, D=drøftelse 

Tid Emner Indhold uddybende + 
(orientering/drøftelse/beslutning) 

Beslutningsreferat 

18.30-18.35 Godkendelse af 
dagsordenen 

Beslutning, godkendelse?  
 

Godkendt.  

18.35- 18.50 Elevråd 
 
 

Orientering (O). 
 

Elevråd på Kastrup arbejder med: 
Elevråd på Ørslev arbejder med: 
 
Elevråd på Iselinge arbejder med: 
7. klasses fest bliver aflyst grundet problemer med 
personalebesætning fra ungdomsskolen. 
Ungdomsskolen planlægger dog en fest for 7. og 8. klasse i 
starten af 2025. 
 
Udskolingen er i gang med Lucia til på fredag.  
Nu skal de i gang med trivselsmålingerne.  
 

 Formanden har ordet (O) Møde/turen med Skole og forældre.  
- Ny formand.  

 

Formand og næstformand deltog.  
Workshops de deltog i: 
Hvorfor er forældretilslutningen til klassearrangementer 
faldende? 
 

1. Der mangler klart formål med arrangementet 
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2. Der mangler klar struktur for arrangementet 
3. De sidste mange års sammenlægning har samlet 

mange små skoler på en stor skole, hvor forældre 
ikke har den samme geografiske tilknytning (Man 
møder ikke de andre forældre i Netto længere) 

4. Fredag, lørdag og søndags arrangementer 
udelukker mange gange skilsmissebørn, da de kan 
være hos anden forældre. 

5. Klasserådet/forældrerådet – Skal være bedre til at 
uddelegere opgaver. 

6. Flere og flere klasser har etniske minoriteter og der 
kan være sprogbarriere. 

7. Ikke alle har samme muligheder for transport. 
Koordiner samkørsel, evt. også hvis en forælder 
ikke kan deltage.  

 
Principper, hvorledes skal de opbygges og bruges. Hvad er 
deres ret? 

• Der findes et set minimums principper, hvis 
ingen principper findes, er det skolelederens 
ansvar at styre skolens efter dens 
værdiregelsæt. 

• Det er skolebestyrelsen der bygger 
principperne, det er skolelederens ansvar at 
lave og udføre handleplan og opfølgning på 
dem. 

• Et princip tager imellem 3 og 6 måneder fra ide 
til godkendelse 

• Vi hørte om andre bestyrelsesmedlemmers 
arbejde med principper. 

 
Skole og forældre tilbyder kurser, er det noget vi bør have mere 
af? 

a. Introduktion til nye skolebestyrelser 
b. Sådan arbejder vi med principper 
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c. Sådan arbejder vi med tilsyn 
d. Sådan får vi det bedste samarbejde - fokus på 

målsætninger, forventninger, rollefordeling og 
arbejdsopgaver 

e. Sådan holder vi effektive møder i 
skolebestyrelsen 

f. Hvordan skaber vi bedre fællesskaber på vores 
skole?  

 
Skole og forældre tilbyder kurser til klasseråd/kontaktforældre. 

 

Skole og forældre tilbyder også rådgivning for 

bestyrelsesmedlemmer 

 

Skole og forældre tilbyder også forældrerådgivning. 

 

Vi kan kun opfordre til, at vi gør brug at de 5 mandater/pladser 

vi har på Gåsetårnskolen til næste års årsmøde. 

 

19.00-19.15 Forældremøderne på 
0., 4. og 7. årgang 

Hvordan er det gået?  
(Evaluering).  
 

Næste år er der et ønske om, at det bliver planlagt noget 
tidligere, hvad der skal fortælles om på forældremøderne. 
Dette drøftes og aftales på det sidste møde inden 
sommerferien. 
 

 BUF-udvalget og 
Gåsetårnskolen 

Evaluering.  Der ligger et referat under BUF-udvalget på kommunens 
hjemmeside fra vores møde. 
  
Der er lavet undersøgelser på Ørslev ift. skimmelsvamp grundet 
rygter om dette. Resultatet er kommet i dag, og der intet 
fundet.  
 
Der var drøftelser vedr. huller i taget. Der er lukket et par 
stykker, men der er fortsat et par steder, hvor de er i gang. 
Hagekorset på Kastrup blev fjernet dagen efter mødet.  



4 
 

 
Den 8. maj fra 19.00 – 20.45 er der fælles møde for alle 
bestyrelser med BUF. Vi mødes kl. 18.30 til formøde. 
 

19.30-19.45 Fællesmøde med 
forældrerådene. 

(B) Alle råd inviteres til festsalen på afd. 
Iselinge.  
Dato, tid og emner?  
 

Regitze Ishøj, den nye formand for skole og forældre, kunne 
måske komme for at fortælle om ”Skole og forældre”. 
Bjørn kontakter hende om dette.  
Forslag til mødet kunne være marts/april. 
 
Mulige emner: 
Skole og forældre ved Regitze 
Herunder den rådgivning forældre kan få derigennem.  
 
Drøftelser om de 7 emner fra workshoppen vedr. faldende 
forældretilslutning til klassearrangementer.  
 
Måneden op til mødet bliver forældrerådene spurgt, om de har 
punkter til mødet. 
 
Tidspunkt for mødet er kl. 19.00 – 20.30 

19.45-20.00 Lejrskole-princip (D).  
Genbesøg og revurdering.  
 

Slette 7. årgangs overnatning fra princippet. 
 
Midlertidig dispensation i skoleåret 25/26 gives: 
Aflysning af hyttetur på 3. årgang, og forsat 
3 overnatninger på /5.6. og 8./9. årgang. 
 
Alle orienteres om mulighed for dagsture.  
 
Vi genbesøger punktet igen december 2025/januar 2026.   
  

 SB med til skolens 
udviklingssamtale 
2025 

Hvem ønsker at blive inviteret?  
Hvem kan evt. deltage i dagtimerne?  
 

Ledelsen med et par TR og AMR holder møde med skolechefen 
og en konsulent. (D. 21. januar 2025, kl. 15.00).  
 
Når vi kender datoen, så invitere vi bestyrelsen, så kan vi finde 
ud af, hvem der kan. 
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20.15 - 20.25 
 

Orientering fra 
skolelederen 

Fravær, se bilag.  
Økonomi. (Se bilag).   
 

Fraværet er steget lidt i november måned, så det ligger tæt på 
det 5 procent. 
 
Økonomi: 
Lige nu ser det ud til vi kommer ud af 2024 med ca. 600.000 kr. 
i underskud.   

 Eleverne kan gå!   

20.25-20.29 Evt.  
 

Søren: 
Brobygning afdelingerne imellem ift. måden at undervise på. 
Det opleves som en stor, men positiv forandring, at komme fra 
afdelingerne og ind til udskolingen.   
 
Linda: 
Drøftelse af klassedeling mellem 6. og 7. klasse. Det opleves 
svært at lave homogene klasser.  
Det kommer på senere, hvor afdelingslederne deltager i 
drøftelserne.  
 
Jakob: 
Gymnasiet har afholdt videnskabsklubben i kemi. Der var 12 
pladser, hvor der var 2 elever med fra Gåsetårnskolen.  
 
Drøftelse om den nye privatskole og hvad det betyder for os? 
 
Martin: 
Gruppe i skolebestyrelsen på Aula, det virker fortsat ikke for 
alle.  
Der kunne også være grupper med forældrerådene. 
Bjørn undersøger med Lone, hvordan det kan lade sig gøre, 
samt hvor tung en administrativ opgave det vil være at 
vedligeholde. 
 
Alexander: 
Udskolingen har et ønske om en kantine på Iselinge. 
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DATOER 

Ordinære mødedatoer 2023/2024 Arrangementer 2023/2024 

• Onsdag d. 28. august – okay 

• Mandag d. 23. september – okay 

• Torsdag d. 24. oktober – okay 

• Tirsdag d. 10. december – okay.  

• Torsdag d. 23. januar - mødet på Kastrup.  

• Onsdag d. 5. marts –  

• Tirsdag d. 8. april – møde på afd. Ørslev 

• Mandag d. 12. maj -  

• Tirsdag d. 17. juni-  

•  

 

• Skoleudviklingssamtale d. 21. januar kl. 15-16.30 

• Møde mellem BUF-udvalget skolebestyrelserne 

den 8. maj 2025 kl. 18.30 (19-20.45), på rådhuset. 

• Dimission 24. juni 2025 

 

Kommende punkter: 

• Drøftelse af klassedeling mellem 6. og 7. klasse 

• Princip for underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen  

• Princip for Kvalitet og evaluering i undervisningen 

Jakob fortæller, at der kan laves en fast ordning om, at de kan 
gå på gymnasiet og benytte den. 

 Udarbejde en lille 
video.  

Sarah filmer.  
 

udgår 

 Godkendelse af 
referat  
 

 
 

 

 Nye punkter til næste 
møde: 

 
 

 


